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Lublin, 15 stycznia 2018 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent 
Miasta Lublin 

Interpelacja 

za pośrednictwem 

Pana 
Piotra Kowalczyka 
Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublin 

W sprawie częściowej zmiany trasy autobusu linii 54, na terenie Dzielnicy Szerokie. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji w sprawie podjętych działań na w/w 
temat. 

Częściowa zmiana trasy autobusu linii 54 zapewniłaby większą dostępność do komunikacji 
miejskiej dzieciom i mieszkańcom Dzielnicy. W Dzielnicy Szerokie nie ma żadnych obiektów 
użyteczności publicznej, szkoły, przedszkola. Szkoła okręgowa znajduje się w sąsiedniej Dzielnicy 
przy ul. Zana w odległości ponad 3 km od miejsca zamieszkania dzieci. Z tego powodu dzieciom 
przysługuje dowóz do szkoły autobusami szkolnymi, takie rozwiązanie zostało wprowadzone 
w Dzielnicy Sławin. 

Rada Dzielnicy po konsultacjach z mieszkańcami zaproponowała inne rozwiązanie 
tj. częściową zmianę trasy autobusu linii 54, z której skorzystałyby dzieci i dorośli. 

Nadmienić pragnę, że od czerwca ubiegłego roku ZDiM odmawia zmiany organizacji ruchu 
dla ul. Sławin, Sobótki i Lędzian, przez które przejeżdżałby autobus motywując swoją decyzję 
koniecznością systemowego podejścia do tematu. Jest to proces kosztowny i długotrwały. Zgodnie 
z planem zagospodarowania przestrzennego w Dzielnicy Szerokie mają być wybudowane obiekty 
użyteczności publicznej jak szkoła, przedszkole, do chwili ich wybudowania konieczne jest 
wprowadzenie autobusu, który dowoziłby dzieci do szkoły i dorosłych. 

Panie Prezydencie, proszę o przychylenie się do mojej prośby i wprowadzenie czasowej 
zmiany organizacji ruchu umożliwiającej zmianę trasy autobusu nr 54, zgodnie z propozycją Rady 
Dzielnicy i oczekiwaniem mieszkańców. W załączniku lista podpisów mieszkańców popierających 
w/w rozwiązanie. 

Uprzejmie proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 




